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Datum vergadering   
14-12-2023 van 13.30 uur – 14.00 uur 

Locatie    

Orionis Walcheren, Oostsouburgseweg 10, 4382 NH  Vlissingen. Cursusruimte 2.080  

Verslag voor publicatie vastgesteld op: 
21-03-2024 

 

Aanwezig: 
De heer J. Louws  Voorzitter DB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer A. Vader  Lid DB en wethouder gemeente Vlissingen  

De heer E. Tuk   Lid DB en wethouder gemeente Veere 

 

Tevens aanwezig: 
De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren 

De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren  

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren 

 

Afwezig: 
Mevrouw K. van Limbergen Afdelingsmanager Werk 

 

01 Opening / Mededelingen / Vaststellen agenda 

a. Opening 

De voorzitter heet allen welkom.  

b. Mededeling 

- De heer Dingemanse meldt bericht van de Provincie te hebben ontvangen. Hierin geven 

zij aan: “Na onderzoek van de tijdig ingediende begroting 2024 en jaarrekening 2022 zijn 

wij van oordeel dat uw begroting structureel en reëel in evenwicht is. Wij zien daarom 

geen aanleiding toepassing te geven aan artikel 203 van de Gemeentewet. De 

begroting 2024 valt hierdoor onder repressief toezicht en behoeft niet onze goedkeuring.” 

- De heer Louws stelt voor agendapunt 5 e,  Memo DB Taakstelling Inspecteur artikel 12 

Vlissingen, niet inhoudelijke te bespreken, daar dit ambtelijk nog niet gebeurd is. Hij stelt 

voor om hier nog wel procedurele afspraken over te maken 

- Daarnaast meldt hij dat het DB een aanvang wil nemen met het organiseren van het 

eerder besproken voornemen een gesprek te arrangeren tussen het dagelijks bestuur en 

de algemeen directeur. Gevraagd wordt dit gesprek in januari te plannen.  

Actie: Mevrouw Marlissa 

 c. Vaststellen agenda 

De agenda wordt verder ongewijzigd aangehouden. 

 

02. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken te behandelen. 
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03. Verslag vorige DB-vergadering – Actielijst 

a. Verslag DB-vergadering 16-11-2023 

Het verslag wordt met een tekstuele aanpassing goedgekeurd en vastgesteld. 

Behoudens passages die betrekking hebben op individuele en/of personele aangelegenheden of 

zaken die anderszins niet voor publicatie vatbaar zijn, wordt het verslag gepubliceerd. 

b. Actielijst 14-12-2023 

De actielijst wordt ongewijzigd aangehouden.  

 

04. Nota’s, ter besluitvorming 

a. 23 064 Nota DB Voordracht nieuwe leden Sociale Cliëntenraad Walcheren  

De voordracht door de heer xx is door de SCW uitgesteld. Het dagelijks bestuur heeft echter geen 

bezwaar tegen zijn aanstaande benoeming. Voor wat betreft de andere voordracht wordt die 

kandidatuur niet geschikt geacht. Vanwege de voortdurende bezwaarschriften en rechtszaken 

met deze kandidaat kan geen objectieve advisering van klanten verwacht worden en is er 

daarenboven sprake van een verstoorde verhouding. Er wordt geconstateerd dat de bezetting van 

de SCW nog steeds mager is. De heer Guise zal dit in het eerstvolgende overleg met de SCW nog 

nader bespreken. 

Besluitnummer d20231214-01: 

De SCW heeft de voordracht van de heer xx uitgesteld. Het DB ziet geen bezwaar tegen zijn 

benoeming voor een 1e termijn als lid van de SCW, zodra de SCW dit wenselijk acht.  

Het DB is niet akkoord met de benoeming van de tweede voorgedragen kandidaat. 

b. 23 065 Nota DB Procedure begroting 2025 en begrotingswijziging 2024 

De heer Tuk geeft aan dat Veere akkoord is met het overhevelen van eventuele discussiepunten 

uit de begroting 2025 naar de 1e begrotingswijziging 2024. Dit is in de nota reeds verwerkt, zo geeft 

de heer Dingemanse aan. In het geval van een 1e begrotingswijziging spreekt de heer Vader de 

voorkeur uit om die dan gelijktijdig met de begroting 2025 te behandelen. Het DB is dus akkoord. 

Besluitnummer d20231214-02: Het DB besluit: 

- Akkoord te gaan met het combineren van de begroting 2025 met een begrotingswijziging 

2024 

- Akkoord te gaan met het voorgestelde tijdschema 

c. 23 066 Nota DB Beschikbare incidentele middelen re-integratie 

Naar aanleiding van de ambtelijke voorbereiding vraagt de heer Tuk extra toelichting op deze 

nota. 

De heer Dingemanse schetst hierop de aanleiding, zoals deze in het vorig DB-overleg al door de 

heer Guise was meegegeven. In de begroting van Orionis zijn structureel incidentele middelen 

opgenomen. Op zich ongewenst, maar noodzakelijk vanwege ontoereikende rijksvergoeding die 

niet dekkend is voor de personele capaciteit die nodig is voor de uitvoering van de gemeentelijke 

taken. Deze middelen worden echter altijd vrij laat in het jaar voor het volgend jaar bekend. Om 

die reden wordt er in de begroting van het volgend jaar altijd een zo goed mogelijke schatting 

opgenomen. Voor 2024 was al rekening gehouden met een flink lager bedrag dan in 2023 

beschikbaar was, maar nu blijkt dat dit nóg veel lager uitvalt. En dat, terwijl er door de gemeenten 

juist voor 2024 een extra investering in re-integratiegelden is gedaan, om meer klanten naar werk te 

helpen. 
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Er was dus overeengekomen om met de extra investering ook extra klanten naar werk te gaan 

begeleiden, maar met de minder beschikbare incidentele middelen wordt de ‘normale’ productie 

problematisch.  

Er moet dus op zoek worden gegaan naar het dichten van dit financiële gat. 

Orionis zelf zou graag vasthouden aan de in de begroting opgenomen doelstelling qua 

klantenaantallen, dus regulier + extra.  Volgens de huidige berekeningen komt er onder aan de 

streep van 2023 een positief resultaat van 1 ton te staan. Het DB zou het AB dus minstens kunnen 

adviseren om dit resultaat terug naar Orionis te laten vloeien.  

De heer Vader geeft aan dat er dus een oplossing gezocht moet worden voor 3,5 ton. Hij vraagt of 

dit tekort uit de onderbezette leerstoelen (75) gehaald kan worden. De heer Dingemanse geeft aan 

dat dit verschuiven van gelden betreft. Als de financiën voor de leerstoelen er bij het Werkleerbedrijf 

af gaan, dan gaat ook het rendement van het Werkleerbedrijf omlaag. Bovendien, zo geeft de 

heer Guise aan, is het niet zo, dat die mensen er niet zijn, ze worden alleen niet geplaatst op de 

leerstoelen. De mensen worden natuurlijk wel begeleid. Hij geeft aan dat de oorzaak van het 

probleem het (noodgedwongen) structureel opnemen van incidentele middelen in de begroting 

is. Hadden we eerder geweten dat de teruggang in incidentele middelen plaats zou vinden, dan 

hadden we dit tijdens de besprekingen over de extra investeringen in re-integratie kunnen 

verdisconteren, zo geeft de heer Vader aan.  Politiek gezien is het de Provincie die te lang en te 

veel met incidentele middelen financiert. Hierop geeft de heer Guise aan, dat dit dan ook geen 

probleem is dat door Orionis is te beïnvloeden, daar dit extern ontstaat. Hij stelt dat er ook voor 

gekozen kan worden te vertrouwen dat de extra investering op re-integratie resultaat op gaat 

leveren. Dus dat we de winst gebruiken om dit te dekken, geeft de heer Vader aan.  

De heer Tuk informeert in dit verband of het budget van Wind in de Zeilen (€ 860.000) nog 

mogelijkheden biedt, waarop de heer Vader aangeeft dat er deze week een gesprek met de 

minister plaatsvindt om hiervan extra geld vrij te maken om specifiek statushouders aan werk te 

helpen. De heer Guise vult hierbij aan dat de plaatsingen van statushouders bij Orionis juist heel 

goed verloopt.  

Na deze inleiding geeft de heer Dingemanse aan dat van het bestuur dus een principe uitspraak 

verwacht wordt. Ambtelijk is, vanuit de huidige begroting, geadviseerd voor optie 2b te gaan, dus 

vast te houden aan de reguliere plaatsingen met daarbovenop de resultaten van de extra 

investering op re-integratie van 200 kandidaten. 

De voorzitter meldt dus een akkoord van het DB om het AB voor te stellen het te verwachten 

eindresultaat (1 ton) aan resultaat terug te laten vloeien naar Orionis en Orionis opdracht te geven 

te zoeken naar oplossingen voor de ontbrekende gelden. 

Besluitnummer 20231214-03. Het DB besluit: 

- Het AB te adviseren het verwachte overschot op re-integratie van € 100.000 met de 

resultaatsbestemming terug te laten vloeien naar Orionis 

- Orionis Walcheren ondanks het dekkingsprobleem uit te laten gaan van het huidige (2023) 

niveau van € 735.000 aan incidenteel beschikbare middelen in 2024 en op zoek te laten 

gaan naar oplossingen voor het restant te dekken bedrag voor 2024 (€ 354.000). 

 

05. Memo’s, ter informatie en/of opiniërend 

a.  23 062 Memo DB Energietarieven 2024 

Er zijn geen op- of aanmerkingen op deze memo. 
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b.  23 063 Memo DB Sectorinformatie Cedris – door naar volgende vergadering 

Besloten wordt deze memo door te schuiven naar de volgende DB-vergadering (22-02). 

De heer Louws geeft wel aan het plezierig te vinden om door te gaan met deze benchmark om de 

vergelijking te kunnen houden met andere organisaties. 

c.  23 067 Memo DB Analyse Klantenaantal t/m november 

De heer Vader vindt de gepresenteerde klantenaantallen zorgelijk.  

De heer Dingemanse verklaart dat we inderdaad in aantallen achter lopen, maar niet qua 

financiële doelstelling BUIG. Die is positief, omdat de rijksvergoeding omhoog is gegaan vanwege 

de hogere instroom van statushouders. Afgesproken wordt de analyse een volgende keer van meer 

duiding bij de cijfers te voorzien.  

d.  23 068 Memo DB Managementletter Deloitte  

Ook deze memo wordt doorgeschoven naar de DB-vergadering van 22-02. 

De heer Guise geeft aan dat hier wel een link ligt naar de onduidelijkheid m.b.t. de Taakstellingen 

van de inspecteur artikel 12. Deze zijn zoals bekend gebaseerd op andere cijfers dan die door het 

AB zijn vastgesteld en door Deloitte zijn gecontroleerd. Hierover is met Deloitte gesproken en zij willen 

nu ook duidelijkheid, want dit levert een risico op.  

De heer Vader geeft aan dat er in ieder geval overeenstemming over de cijfers moet zijn als er (eind 

2024) een nieuw concept-rapport 2023/2024 van de Inspecteur wordt afgeleverd.  

De heer Guise geeft aan dat het hem om de huidige taakstellingen gaat en vindt het jammer dat 

de acties hierin steeds van hem moeten komen. Hij heeft al meer dan een jaar aangegeven dat 

de cijfers niet kloppen. Hierop geeft de heer Vader aan dat Vlissingen de opdracht van de 

inspecteur zou duiden en dat is in de memo verwoord; uitleg over de taakstelling die Vlissingen 

opgelegd heeft gekregen en de vertaling daarvan naar Orionis. 

Maar de memo bevat ook andere zaken, waar niet eerder over gesproken is, zoals de inbreng van 

een cafetariamodel door Vlissingen, aldus de heer Guise. Waarop de heer Louws reageert dat 

Middelburg sterk de behoefte heeft om ook hierover het gesprek te voeren.  

De voorzitter sluit dit onderwerp tenslotte af met de afspraak dat Orionis een procesvoorstel zal 

doen voor de bespreking van de memo, ambtelijk begin januari, gevolgd door een extra te 

plannen DB-overleg eind januari.  

e. 23 069 Memo DB Taakstellingen inspecteur artikel 12 Vlissingen 

Conform de afspraken gemaakt bij het voorgaande agendapunt wordt deze memo besproken in 

een extra te plannen DB eind januari. 

Wel maken de bestuursleden van Middelburg en Veere hun ongenoegen kenbaar niet 

meegenomen te zijn in dit verhaal. Dit ondanks het moeizame proces van begin dit jaar, dat 

resulteerde in afspraken om elkaar meer te betrekken en vooral sàmen op te trekken.  

 

04.  Rondvraag 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

05. Sluiting 

De voorzitter dankt de  aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 


